
olga georgievna Mazunina, 
gradonačelnica ruskog grada 
Balakova, sa suradnicima 
je boravila u višednevnom 
posjetu glavnom gradu 
Hrvatske. delegacija je 
izrazito zainteresirana za nove 
tehnologije, posebno za rješenja 
iz područja industrije i društva 
te su, s tim ciljem, posjetili našu 
kompaniju.

Interes za 
e-zdravstvo
Kompanijske proizvode i rješenja u 
području e-zdravstva predstavio im 
je Boris Drilo, direktor ICT rješenja 
za industriju i društvo, u suradnji s 
Ivanom Baraćem, direktorom prodaje 
i marketinga za Zajednicu Neovisnih 
Država. Boris Drilo je naglasio da 
kompanija ima cjeloviti portfelj u 
području e-zdravstva koji se sastoji od 
integriranog bolničkog informacijskog 
sustava, umreženog sustava zdravstva 
te rješenja za udaljeni nadzor pacijenata, 
Ericsson Mobile Health. Kompanija 
je kompetencijski i tehnološki centar 

korporacije za ovo područje. Istaknuo 
je goleme prednosti koje informatizacija 
zdravstvenog sektora donosi građanima, 
medicinskim profesionalcima i društvu, 
od boljih usluga pacijentima do 
efikasnijeg rada samog sektora. 
Kompanija je za rješenja u području 
zdravstva dobila niz priznanja i 
certifikata, a i Hrvatska je temeljem 
informatizacije zdravstvenog sustava, u 
čijoj je realizaciji glavnu ulogu odigrala 
kompanija Ericsson Nikola Tesla, zauzela 
visoko 3. mjesto u Europi. Prigodom 
obilaska radnih prostora zadržali su se 
kod ispitnih sustava, gdje im je Roman 
Benić, voditelj upravljanja ispitnim 
konfiguracijama, predstavio aktivnosti u 
ovom području.

Posjet

susret delegacija
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Pod visokom pokroviteljstvom 
predsjednika Republike Hrvatske, 
prof. dr. sc. Ive Josipovića održan 
je 1.kongres hrvatskih menadžera i 
poduzetnika. Suorganizatori skupa 
bili su Hrvatsko udruženja menadžera 
i poduzetnika CROMA, Hrvatska 
obrtnička komora (HOK) i Hrvatska 
udruga poslodavaca, a moderirao 
ga je Vladimir Ferdelji, predsjednik 
CROME i predsjednik uprave 
Elektrokontakta. U cilju stvaranja 
dugoročnih perspektiva rasta, hrvatski 
menadžeri i poduzetnici pokrenuli su 

1. kongres hrvatskih 
menadžera i poduzetnika    

[tekst: Stanislav Marušić
foto: Jasna Glavaš ]

olga georgievna Mazunina bila 
je vrlo zadovoljna posjetom te 
je izjavila: „nikola tesla je veliki 
znanstvenik. vjerujem da je tvrtka 
koja nosi i njegovo ime dorasla 
njegovoj misli i geniju. vidjeli 
smo niz inovativnih tehnologija i 
sustava čije nas uvođenje zanima 
te su i rusija i pojedine regije 
zainteresirane za ove tehnologije. 
najviše nas zanima ono što se 
tiče svakodnevnog života ljudi, 
posebice zdravstvena skrb. 
e-government rješenja su nam 
također zanimljiva no u tom 
području se uvođenje dogovara 
na razini rusije, kako bi cijela 
zemlja imala standardizirano 
rješenje. drago mi je da je 
kompanija puna mladih ljudi i da 
je srednja dob u kompaniji svega 
34 godine. očarala me ljepota 
zagreba i bio mi je vrlo ugodan 
boravak u kompaniji.“

obilazak radnih prostora

slijeva na desno:
vladimir ferdelji, esad 

čolaković, gordana 
kovačević i tomislav 

antunović
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[tekst: Stanislav Marušić]

sudionici panel diskusije

Na konferenciji HR.Business 2031, 
Budućnost počinje sada, u organizaciji 
Business.hr-a, okupili su se stručnjaci iz 
raznih područja s intencijom da ponude 
svoj pogled na Hrvatsku za 20 godina. 
Vodeći se 100-godišnjim i 200-godišnjim 
modelima razvoja zemalja kao što su 
Južna Koreja i Japan ovaj skup je imao 
za cilj pronaći viziju Hrvatske do 2031. 
godine. Tako postavljena vizija trebala bi 
postati podloga za definiranje strategija 
i metoda kojima bi se hrvatski strateški 
ciljevi mogli ostvariti. Na Konferenciji su 
se okupili vodeći ljudi raznih hrvatskih 

sektora koji su izložili svoje ideje i 
planove za razvoj Hrvatske u narednim 
desetljećima. O budućnosti tehnologije, 
tržišta radne snage i obrazovanja, 
razvojnim prilikama za hrvatske 
kompanije, doprinosima poslodavaca 
društvu, razvoju hrvatskih regija i 
njihovim specijalizacijama te trendovima 
u energetici govorili su brojni renomirani 
hrvatski stručnjaci među kojima je bila i 
mr. sc. Gordana Kovačević, predsjednica 
Ericssona Nikole Tesle.

Gordana Kovačević u panel diskusiji 
na temu "Možemo li uopće raspravljati 

o tehnologijama za koje ne znamo da 
će biti izmišljene" je predstavila našu 
viziju umreženog društva i razvoja 
Hrvatske. Osvrnula se i na kompetencije 
potrebne za buduće umreženo društvo 
te konstatirala da su cjeloživotno 
učenje i inovativnost nužni za opstanak 
te dodala: „Dugoročno ne možete 
opstati ako niste najbolji i najkvalitetniji, 
potrebno je stvarati inovativnu 
organizacijsku kulturu, treba investirati 
u znanje, top talente, i treba im dati 
mogućnost da rade i da se razvijaju na 
zahtjevnim projektima“.

Hr.Business 2031: 
Budućnost počinje sada  

Događanja

izradu strateškog dokumenta čiji 
će sadržajni okvir i generalni smjer 
odrediti vodeći čelnici gospodarstva 
Hrvatske, a koji će biti proslijeđen 
državnim institucijama. Stoga je 
glavni cilj 1. kongresa hrvatskih 
menadžera i poduzetnika bio stvoriti 
konkretan okvir za Masterplan razvoja 
hrvatskog gospodarstva s fokusom 
na reindustrijalizaciju.

Svoju viziju razvoja gospodarstva 
izlagala je i predsjednica Ericssona 
Nikole Tesle, mr. sc. Gordana 
Kovačević koja je skup pozdravila 

i ispred Hrvatske gospodarske 
komore u kojoj ima funkciju 
potpredsjednice za gospodarstvo. 
U svojem je izlaganju naglasila da 
ICT sektor izravno utječe na ukupni 
rast nacionalnog gospodarstva, 
povećanje konkurentnosti ostalih 
sektora, izvozni potencijal domaće 
industrije i održivi razvoj društva.

„Do 2020. godine očekuju se 
ogromne količine i brzine prijenosa 
podataka, a vizija Ericssona je 50 
milijardi umreženih uređaja. Kada 
je u pitanju Hrvatska, ako za samo 

15 posto povećamo implementaciju 
širokopojasnog umreženja dobit 
ćemo 270 tisuća novih radnih mjesta 
i za 30 posto ćemo povećati BDP.“ 

Međutim, kako je naglasila 
predsjednica Ericssona Nikole Tesle, 
nedavne ICT analize pokazuju da 
zaostajemo za svijetom, a Hrvatska 
ima potencijal za informacijsko 
komunikacijsko tehnološku industriju, 
za razvojno istraživačke centre i 
da na taj način ponudimo izvozni 
potencijal.


